
 
PPROTOKÓŁ Nr 20/09  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  
i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Miejskiej w Golczewie 
odbytego w dniu 28 kwietnia 2009 r. 

 
Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Dyksy Przewodniczący Komisji Finansów, Roz-
woju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
Komisje posiedzenie rozpoczęły o godz. 14 00, zakończyły o godz. 17 35 

W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej, Komisji Oświaty 
Zdrowia i Spraw Społecznych i członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospo-
darczego. 
W posiedzeniu ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz, Waldemar Bart-
niczuk zastępca burmistrza, Barbara Deszyńska, skarbnik gminy, Ireneusz Wilk - 
sekretarz gminy, Zbigniew Olech, radca prawny. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia Komisji, 
b) stwierdzenie kworum, 
c) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 
1. Omówienie spraw sesyjnych: 
1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golczewa  

za 2008 r. 
a) wprowadzenie Burmistrza, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca spra-

wozdania z wykonania budżetu, 
c) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z tytu-

łu wykonania budżetu Gminy Golczewo za 2008 r., 
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca wnio-

sku Komisji Rewizyjnej, 
e) dyskusja.  

2) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Gol-
czewo na 2009 r.  

3) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Golczewa do zawarcia 
porozumienia z Województwem Zachodniopomorskim na realizację inwestycji 
drogowej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 108 w miejscowości Gadom oraz 
ustalenia maksymalnej kwoty zobowiązania Gminy Golczewo w kosztach te-
go przedsięwzięcia. 

4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golcze-
wo”. 

5) Projekt uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Gol-
czewo”. 
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6) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wy-

sokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej, 
który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym orga-
nizowanym przez Państwowa Straż Pożarną lub gminę Golczewo. 

7) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  
dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ra-
towniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową 
Straż Pożarną lub Gminę Golczewo. 

8) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia minimalnych stawek wynagrodze-
nia zasadniczego dla niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach pro-
wadzonych przez Gminę Golczewo. 

9) Rozpatrzenie pisma Pani Elżbiety Ostrowskiej w sprawie uznania  
go za skargę. 

10) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z wykonywanych czynności w 
okresie między sesjami. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
 
 
Ad 1. Sprawy regulaminowe 

Przewodniczy obrad stwierdził, że w posiedzeniu udział bierze 15 członków 
komisji i komisje są władne do wydawania opinii i wniosków do rozpatrywanych te-
matów posiedzenia. 
Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek obrad, według 
którego będzie prowadzone posiedzenie. 

Burmistrz wniósł o ujęcie w porządku obrad dwóch dodatkowych punktów do-
tyczących projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ka-
mień Pomorski na dofinansowanie budowy budynku mieszkalnego dla ofiar pożaru  
w Kamieniu Pomorskim oraz projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu 
Gminy Golczewo oraz uchylenia regulaminu przyznawania i przekazywania stypen-
diów na wyrównanie szans edukacyjnych dla uczniów Liceum Ogólnokształcącego w 
Golczewie w roku szkolnym 2008/2009 przed punktem 4 przedłożonego porządku 
obrad. 
Radny Tomasz Bartniczuk zwrócił się z wnioskiem o przełożenie pkt „ Wolne wnioski 
i zapytania na początek obrad, ponieważ nie będzie uczestniczył w całym posiedze-
niu ze względu na obowiązki służbowe wykonywane w ramach zatrudnienia w ZSP w 
Golczewie. Przewodniczący obrad zaproponował, aby radny złożył wniosek na wstę-
pie posiedzenia, zaś dalszy ciąg ww. punktu będzie przedmiotem końcowej części 
obrad 
 Komisje jednomyślnie 15 głosami „za” przyjęły porządek obrad wraz z wnio-
skiem Radnego Tomasza Bartniczuka. 
 Komisje jednomyślnie 15 głosami „za” przyjęły protokół z poprzedniego posie-
dzenia. 
 
Wobec powyższego porządek obrad przedstawia się następująco:  
 
1. Omówienie spraw sesyjnych: 
1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golczewa  

za 2008 r. 
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a) wprowadzenie Burmistrza, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca spra-

wozdania z wykonania budżetu, 
c) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z tytu-

łu wykonania budżetu Gminy Golczewo za 2008 r., 
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca wnio-

sku Komisji Rewizyjnej, 
e) dyskusja.  

 
2) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kamień 

Pomorski na dofinansowanie budowy budynku mieszkalnego dla ofiar poża-
ru w Kamieniu Pomorskim, 

3) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Gminy Golczewo oraz 
uchwalenia regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na wy-
równanie szans edukacyjnych dla uczniów Liceum Ogólnokształcącego  

4) w Golczewie w roku szkolnym 2008/2009 
5) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Gol-

czewo na 2009 r.  
6) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Golczewa do zawarcia 

porozumienia z Województwem Zachodniopomorskim na realizację inwestycji 
drogowej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 108 w miejscowości Gadom oraz 
ustalenia maksymalnej kwoty zobowiązania Gminy Golczewo w kosztach te-
go przedsięwzięcia. 

7) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golcze-
wo”. 

8) Projekt uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Gol-
czewo”. 

9) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej, który 
uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizo-
wanym przez Państwowa Straż Pożarną lub gminę Golczewo. 

10) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  
dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ra-
towniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową 
Straż Pożarną lub Gminę Golczewo. 

11) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia minimalnych stawek wynagro-
dzenia zasadniczego dla niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Golczewo. 

12) Rozpatrzenie pisma Pani Elżbiety Ostrowskiej w sprawie uznania  
go za skargę. 

13) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z wykonywanych czynności w 
okresie między sesjami. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 
6. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad. 1 Omówienie spraw sesyjnych: 
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Radny Tomasz Bartniczuk zwrócił się z zapytaniem, jak będzie funkcjonowało 
boisko „Orlik 2012” po 1 maja br. „kto i jak, gdzie i kiedy czy będzie utworzony od-
rębny fundusz na funkcjonowanie boiska” 
Jest zbulwersowany faktem otrzymania informacji od dyrekcji szkoły na 3 dni przed 
jego otwarciem, że nauczyciele lekcji w-f maja zajmować się boiskiem do godziny 
18.00, a zajęcia kończą o 15.00 W związku z tym zapytał czy zwiększy się pensum 
dla nauczycieli w-f ? Dlaczego nauczyciele lekcji w-f staja przed faktem dokonanym, 
czy mają być stróżami ? Kto będzie odpowiadał za wyrządzone szkody na boisku ? 
Powiedział, że odpowiedzialność za utrzymanie boiska przerzuciła na szkołę. Jest to 
obiekt Gminy i obowiązek utrzymania na nim porządku spoczywa na gospodarzu. 
Otwarcie boiska jest niebawem, lecz tak naprawdę to nic nie jest jasno powiedziane i 
zbyt późno nauczyciele otrzymują taką informację. 
W imieniu nauczycieli lekcji w-f poinformował, że nauczyciele nie zgadzają się pra-
cować do godz. 18., ponieważ każdy z nich ma inne zajęcia. 
Zdaniem Radnego w takiej sytuacji powinno się dać możliwość zwiększenia zarob-
ków dla nauczycieli. Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że zgodnie z przyję-
tym regulaminem boisko zostało przekazane dla ZSP z możliwością prowadzenia za-
jęć pozalekcyjnych  i dodatkowych zajęć sportowych do godz.18 
Boisko powinno służyć jako dodatkowa sala gimnastyczna. informację o ustaleniu 
zajęć na jego terenie przekazał dla Pani dyrektor, która winna znaleźć rozwiązanie. 
Powiedział, że jeśli nie będzie zajęć i nie będzie takiego zapotrzebowania do godz. 
18., wówczas boisko może być niewykorzystywane. Oczekuje więc rozwiązania pro-
blemu przez Panią Dyrektor. Jeśli okaże się to problemem i nie będzie prowadzo-
nych zajęć w godzinach od 15 do 18 wówczas najprawdopodobniej będzie istniała 
potrzeba zatrudnienia instruktora. Rozważa się możliwość zatrudnienia tam również 
instruktora kolarstwa lecz na dzień dzisiejszy problemem będą soboty i niedziele i 
dni świąteczne. Na najbliższy miesiąc ustalony jest grafik dyżurów zaś w później-
szym czasie okaże się jakie jest zapotrzebowanie i wtedy będzie potrzeba szukana 
właściwych rozwiązań. Poinformował, że boisko nie będzie posiadało odrębnego bu-
dżetu. 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza poinformował, usytuowanie obiek-
tu sportowego na terenie szkoły stwarza możliwość udostępnienia go dla uczniów 
ZSP w większym wymiarze czasowym. 
 Radny Grzegorz Dyksy, przewodniczący obrad poinformował, że szkoła ma za-
pewniony priorytet  korzystania z boiska. 
 Radny Lech Ferdynus zwrócił uwagę, że utworzony kompleks boisk winien 
uaktywnić działalność szkoły. 
 Burmistrz poinformował, że w początkowym okresie funkcjonowania boiska 
należy zweryfikować zapotrzebowanie i w tej kwestii oczekuje rozwiązania ze strony 
dyrekcji ZSP. 
 
Ad. 2.1). Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Golczewa za 2008 r. 
 Ad. 2.1)a)  
Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że w ciągu dwóch lat obecnej kadencji 
udało się zrealizować zamierzenia zaplanowane na cztery lata. W najbliższym czasie 
należy się głownie skoncentrować na budowie kanalizacji, budowie obwodnicy, li-
kwidacji naziemnej linii energetycznej i przejęcia jezior przez Gminę. Poinformował, 
że rozpoczęto kilka projektów, które są realizowane i z togo 90 % przyniesie efekty w 
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latach następnych. Jeśli będzie taka po- trzeba może przygotować odpowiednie 
zestawienie. Wyjaśnił, że nie udało się jednak przeprowadzić pełnej inwentaryzacji, 
którą wykonano w niewielu elementach.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 2.1)b)  
Barbara Deszyńska, skarbnik gminy odczytała uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie nr XXVI/79/2009 z 9 kwietnia 2009 
r. w sprawie wydania opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Golczewa z wyko-
nania budżetu za 2008 r., która stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 2.1)c)  
Radny Lech Ferdynus, przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskie w 

Golczewie odczytał Wniosek Komisji Rewizyjnej z 7 kwietnia 2009 r. w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golczewa z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Golczewo za 2008 r.  

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. 2.1)d)  
Radny Mieczysław Perużyński, Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał 

uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie nr 
XXXIX/147/2009 z 20 kwietnia 2009 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej wnio-
skiu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Golczewie w sprawie udzielenia Burmi-
strzowi Golczewa absolutorium z wykonania budżetu za 2008 r., która stanowi za-
łącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 2.1)e)  
Radny Mieczysław Perużyński, zapytał, jak się mają wydatki inwestycyjne 

przyjęte uchwałą z grudnia 2007 r., która tworzyła budżet na 2008 r. do zrealizowa-
nych wydatków w tym zakresie, tj. do wydatków przeznaczonych na przebudowę 
oczyszczalni ścieków i budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na terenach 
wiejskich, bowiem zaplanowano kwotę 1 mln zł. a w przedłożonej informacji  
z wykonania budżetu wykazano „zero”. Zwrócił ponadto uwagę, że w wydatkach in-
westycyjnych nie zaplanowano wydatków na przebudowanie drogi wewnętrznej w 
Wysokiej Kamieńskiej a wydatkowano kwotę w wysokości 40 tys. zł na budowę 
chodnika o długości 30 m, który nie nawet nie łączy ze sobą dróg. Dodał, że 20 m 
dalej jest przecież chodnik, więc, czemu ten chodnik ma służyć ? 
W związku z tym zapytał, dlaczego tak wysoki koszt został poniesiony, czym się kie-
rowano, w czyim imieniu Burmistrz działa i czyj budżet realizuje ? 
Powiedział, że budżet Gminy stanowią środki publiczne, który winien być realizowa-
ny w sposób celowy i oszczędny. 
 Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że ww. wydatek ujęto w limicie 
wydatków inwestycyjnych. Wyjaśnił, że Gmina nie uzyskała zgody z Zarządu Dróg 
Wojewódzkich na budowę drogi więc, aby umożliwić przejście do szkoły wybudowa-
no chodnik, który nie łączy się z ulicą przy CPN, ponieważ dalszy jej ciąg jest utwar-
dzony żużlem. 
Poinformował, że ustawiono tan słupki ograniczające wjazd samochodów. Kierowano 
się bezpiecznym przejściem dzieci idących do szkoły, ponieważ radni i mieszkańcy 
Wysokiej Kam. wielokrotnie monitowali o poprawę bezpieczeństwa dzieci właśnie w 
tym miejscu. 
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 Radna Danuta Bednarz powiedzia- ła, że wnioskowano o budowę chodnika a 
nie o wykonanie drogi z polbruku. Wystarczyłoby wykonać chodnik na całej długości 
o szerokości 1 m. 
Zwróciła Burmistrzowi uwagę, że „należy wykonać jedną rzecz a do końca”. 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza poinformował, że nie było sensu 
wykonania chodnika na całej długości, ponieważ w jego obrębie trwają jeszcze prace 
budowlane budynków mieszkalnych. Wykonana część chodnika obecnie będzie słu-
żyła deptak do szkoły, zaś jego druga część żużlowa będzie jednocześnie dojazdem 
do prywatnych posesji. 
Wyjaśnił, że chodnik został wykonany na właściwej podbudowie, łącznie z odpo-
wiednim uregulowaniem spływu wód deszczowych, co podwyższyło jego koszy. 
 Burmistrz dodał, że w sytuacji, gdyby wykonawcą chodnika był Zarząd Dróg, 
jego koszt byłby znacznie wyższy. 
 Radny Antoni Opowicz zwrócił się do Burmistrza, że na początku obecnej ka-
dencji obiecywano tak wiele przedsięwzięć, zapowiadano spływ środków zewnętrz-
nych, lecz do tej pory nie wpłynęła jeszcze ani złotówka. 
Nie zrealizowano dotychczas zaplanowanej kanalizacji, mimo tego, że są zabezpie-
czone środki w ramach obligacji a dokumentacja sporządzona na ten cel straciła już 
swoją ważność. Wykonanie budżetu w zakresie inwestycji jest zaledwie w 57 % i ze 
strony Burmistrza nie widać pomysłu na zarządzanie Gmina, brak myśli przewod-
niej i brak jest pomysłu na jej rozwój. 
 Burmistrz powiedział, że „jest to stek bzdur”, ponieważ wielokrotnie mówi, że 
jest przygotowana kompletna dokumentacja lecz dotychczas nie było naboru na po-
zyskanie środków z zewnątrz. Wyjaśnił, że dokumentacja na Wysoką kam. była źle 
zrobiona, ponieważ nie przewidziano w niej przejścia przez gadom, więc Starosta od-
rzucił projekt ze względu na brak podstawowych uzgodnień z właścicielami gruntów 
i dodał, że dla części gruntów nie są uregulowane sprawy spadkowe.  

Zastępca burmistrza powiedział, że projektant, któremu wcześniej zlecono wy-
konanie wspomnianej dokumentacji nie uwzględnił istotnych elementów dokumen-
tacji i błędem obecnego Burmistrza było nie wykonanie raportu stanu otwarcia 
Gminy po przyjęciu władzy.  

Burmistrz poinformował, że emisja obligacji ma na celu podwojenie korzyści 
finansowych Gminy i winna służyć, jako zabezpieczenie wkładu własnego przy czy-
nionych staraniach o pozyskanie środków z funduszy zewnętrznych. 

Radny Grzegorz Dyksy zapytał, z jakiego powodu dokonano zwrotu kwoty 90 
tys. zł do budżetu Państwa, które były przeznaczone na stypendia dla uczniów ? 

Zastępca burmistrza poinformował, że niestety określono zbyt niskie kryte-
rium, którego wielu uczniów nie spełniało, co nie pozwoliło na rozdysponowanie w 
pełni przekazanych środków. 

 
Przewodniczący obrad poddał projekt pod głosowanie. 

 
W wyniku jawnego głosowania Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska 4 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 2 głosach 
„przeciw” zaopiniowała projekt uchwały, Komisja Rewizyjna 5 głosami „za”, przy 1 
głosie „wstrzymującym się” zaopiniowała projekt uchwały, Komisja Oświaty, Zdrowia 
i Spraw Społecznych jednomyślnie 8 głosami za pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały,  

Przewodniczący obrad o godz. 15 35 ogłosił przerwę. 
O godz. 15 50 wznowiono obrady. 
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Ad. 2.2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Kamień Pomorski na dofinansowanie budowy budynku mieszkalnego dla 
ofiar pożaru w Kamieniu Pomorskim. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  
że Burmistrz Kamienia Pomorskiego zwrócił się z prośbą do Gminy Golczewo o 
udzielenie pomocy finansowej na budowę budynku mieszkalnego dla poszkodowa-
nych w pożarze w kamieniu Pom. Zgodnie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Szczecinie oprócz uchwały w sprawie zmian budżetu niezbędne jest podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innej gminy. Przedmiotowa 
uchwała umożliwi przekazanie środków finansowych w wysokości 25 tys zł na 
wskazany cel. 
 
Radni nie wnieśli uwag do niniejszego projektu uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 
 

Ad. 2.3) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Gminy Golczewo 
oraz uchwalenia regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów  
na wyrównanie szans edukacyjnych dla uczniów Liceum Ogólnokształcącego  
w Golczewie w roku szkolnym 2008/2009 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  
że w związku z ogłoszeniem konkursu w ramach Działania 2.2 Wyrównanie szans 
edukacyjnych poprzez programy stypendialne, do którego przystąpiła Gmina Gol-
czewo, niezbędnym jest przygotowanie regulaminu przyznawania i przekazywania 
stypendiów w formie uchwały. Ustalono liczbę uczniów uprawnionych do otrzymania 
stypendium, przygotowano pełną dokumentację. Poinformował, że na jednego 
ucznia przypada kwota 2 tys. zł. 

Radna Wiesława Trepkowska, zapytała, czy wnioski zostały złożone zgodnie  
z terminem ? 

Burmistrz odpowiedział, że „tak”. 
Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy jest wypracowane kryterium udzielania 

ww. stypendium ? 
Ireneusz Wilk, sekretarz gminy poinformował, że kryterium jest takie, jak przy 

świadczeniach socjalnych. Jest zależne od uzyskanego dochodu na jednego członka 
rodziny. 
 
Radni nie wnieśli uwag do niniejszego projektu uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 
 do protokołu. 
 

Ad. 2.4) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 
Golczewo na 2009 r. 
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Barbara Deszyńska, skarbnik gmi- ny przedstawiła projekt uchwały i poin-

formował, że w projekcie uchwały wprowadzono dwie zmiany, pierwsza dotyczy kwo-
ty  
 
25 tys. zł, jako dofinansowanie dla Gminy Kamień Pom. zaś druga kwota w wysoko-
ści 60 tys. zł związana jest z realizacją wspólnej inwestycji z Zarządem Dróg Woje-
wódzkich w Koszalinie, dotyczącej budowy drogi w miejscowości Gadom. 

 
Burmistrz poinformował, że Burmistrz Kamienia Pom. zwrócił się z prośbą  

o udzielenie pomocy finansowej na budowę mieszkań dla ofiar pożaru w Kamieniu 
Pom. 

Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady, zapytał, jaka jest pew-
ność, że te środki na pewno zostaną przeznaczone na ten cel ? 

Burmistrz poinformował, że jest to dotacja celowa i wymaga rozliczenia. 
Radny Tomasz Wawrzyński, zapytał, czy w związku z przekazaniem dotacji 

Gmina Kamień Pom. przyjmie jedną rodzinę z naszej Gminy ? 
Zastępca powiedział, że nie jest to możliwe. 
Burmistrz poinformował, że na najbliższej sesji Rady wniesie autopoprawkę  

do niniejszego projektu uchwały o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie 
na delegacje zagraniczne.  
Wyjaśnił, że Gmina Golczewo planuje podpisanie trójstronnego porozumienia  
z Ukrainą, które będzie być uprzedzone wizytami obu stron. 

 
Radni nie wnieśli uwag do niniejszego projektu uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 
 do protokołu. 
 
Ad. 2.5) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Golczewa  
do zawarcia porozumienia z Województwem Zachodniopomorskim na reali-
zację inwestycji drogowej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 108 w miejscowości 
Gadom oraz ustalenia maksymalnej kwoty zobowiązania Gminy Golczewo  
w kosztach tego przedsięwzięcia. 

 
Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

inwestycja związana z przebudową chodnika w miejscowości Gagom według koszto-
rysu inwestorskiego została oszacowana na kwotę 160 tys. zł. Gmina zobowiązuje 
się do jego dofinansowania w kwocie 60 tys. zł  

Waldemar Bartniczuk uzupełnił wypowiedź i poinformował, że jeśli Gmina 
Golczewo nie przystąpi do współfinansowania ww. inwestycji, wówczas Powiat prze-
znaczy swoje środki dla Gminy Rewal.  
Poinformował, że budowa chodnika w Gadomiu będzie służyła poprawie bezpieczeń-
stwa, planuje się jego utworzenie od pałacu do końca zabudowań w ww. miejscowo-
ści. Ostateczna wartość zadania będzie określona po wyłonieniu wykonawcy na pod-
stawie ustawy o zamówieniach publicznych. Termin zakończenia zadania przewi-
dziano na dzień 30 listopada 2009 r. 

 
Radni nie wnieśli uwag do niniejszego projektu uchwały. 
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Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 
do protokołu. 
 
Ad. 2.6) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Golczewo”. 

Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  
i poinformował, że firma „EWELOP” podpisała porozumienie z Panem Owczarkiem, 
jako właścicielem gruntów na lokalizację elektrowni wiatrowych. Teren ten w chwili 
obecnej użytkowany jest rolniczo. 
Ww. firma złożyła do Gminy wniosek o zmianę Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów określonych i przedstawionych  
w projekcie uchwały. 

Radny Mieczysław Perużyński zapytał, kto po 25 latach zutylizuje budowle 
wiatrowe, bowiem taki jest okres ich używalności ? 

Zastępca burmistrza poinformował, że Gmina w chwili obecnej nie ma wpływu 
na to, jak ww. sytuacja będzie wyglądała po upływie 25 lat. Inwestor uzyskuje ze-
zwolenie na podstawie warunków zabudowy, podobnie jak na budowę budynku 
mieszkalnego. 

Radny Mieczysław Peruzyński zapytał, dlaczego w takim razie dziś Rada fun-
duje taką przyszłość dla kolejnego pokolenia, ponadto zapytał, kto płaci podatek 
od nieruchomości ? 

Zastępca odpowiedział, że właściciel gruntu. 
Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że tereny, którymi dysponuje Gmina Gol-

czewo świetnie się nadają pod budowę elektrowni atomowych i On osobiście  
wolałby, aby tu funkcjonowały elektrownie wiatrowe, niż choćby jedna elektrownia 
atomowa. 
Podatek od nieruchomości uzyskany z tytułu funkcjonowania farm wiatrowych bę-
dzie stanowił znaczny dochód i uważa, że nie należy zamykać drogi dla inwestora, 
planującego inwestycje na terenie gminy Golczewo. 
 Radny Mieczysław Perużyński poinformował, że znaczną część dochodu z ty-
tułu podatków są odpisy od osób fizycznych i wyrażając zgodę na budowę farm wia-
trowych fundujemy złe warunki zamieszkania dla ludności naszej Gminy.  
Gmina Golczewo jest urocza, więc szkoda tego niszczyć zezwalając na taką inwesty-
cję, która będzie straszyć. 
 Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 W wyniku jawnego głosowania Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego  
i Ochrony Środowiska 5 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymują-
cym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, Komisja Rewizyjna 5 głosami 
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 6 głosami „za”, przy 2 głosach 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Radni nie wnieśli więcej uwag do niniejszego projektu uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
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Ad. 2.7) Projekt uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony  
dla Gminy Golczewo” 

 
 
Mieczysław Peruzyński, przewodniczący Rady Miejskiej, jako przewodniczący 

Kapituły Honorowej przedstawił projekt uchwały i poinformował, że Kapituła po roz-
patrzeniu złożonych wniosków na posiedzeniu w dniu 15 kwietnia br. wyłoniła jed-
nego kandydata do ww. tytułu w osobie Pana Jana Bartniczuka. 
Odczytał opinię Kapituły Honorowej, którą Radni otrzymali w załączeniu do niniej-
szego projektu uchwały. 
 Andrzej Danieluk, burmistrz jako członek Kapituły Honorowej poinformował, 
że ponadto został złożony wniosek przez dyrektora ZSP w Golczewie o nadanie ww. 
tytułu dla trzech nauczycieli lecz Kapituła Honorowa dokonując szczegółowej analizy 
uznała jw. 
 
Radni nie wnieśli uwag do niniejszego projektu uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 11 
do protokołu. 
 

Ad. 2.8) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej, 
który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkolenia pożarniczym or-
ganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Golczewo. 
 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 
podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej została podjęta uchwała w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej, który 
uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym 
przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Golczewo lecz w wyniku analizy uchwały 
przez pracowników Wojewody, przy konsultacji z radcą prawnym i Burmistrzem 
uznano, iż właściwym będzie jej uchylenie. Ww. akt prawny nie jest aktem prawa 
miejscowego i przekracza zakres przedmiotowy związaną z formą wypłaty. 

 
Radni nie wnieśli uwag do niniejszego projektu uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 12 
do protokołu. 
 

Ad. 2.9) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu  
pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył  
w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym  
przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Golczewo. 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy przedstawił projekt uchwały i poinformował,  
że ww. projekt uchwały jest „okrojony” pod względem przedmiotowym i ogranicza się 
do określenia wysokości ekwiwalentu dla członków OSP. Prosił o uwzględnienie  
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dodanego zapisu w § 2 „z mocą od 1 kwietnia 2009 r.”, ponieważ zapis ten 
umożliwi wypłatę dla strażaków ochotników biorących udział w akcji gaszenia poża-
ru  
w Kamieniu Pom. 

Radny Antoni Opowicz zapytał, czy projekt uchwały był konsultowany  
z Zarządem PSP w Kamieniu Pom. ? 

Zastępca burmistrza poinformował, że nie było takiej potrzeby, ponieważ 
ustawa o ochronie przeciwpożarowej nakłada na Gminę obowiązek określenia wyso-
kości wypłacanego ekwiwalentu przez radę gminy w drodze uchwały, jest wypłacany 
z budżetu Gminy. Wysokość ekwiwalentu ustala rada i jego wysokość nie może 
przekraczać 1/175 przeciętnego wynagrodzenia ogłoszonego przez Prezesa Głównego 
Urzędu Statystycznego. Na taką stawkę, zaproponowaną w projekcie uchwały  
w obecnej chwili jest stać Gminę.  

Odbyło się spotkanie z komendantami i naczelnikami poszczególnych jedno-
stek, którzy zgodnie stwierdzili, że poprzednia forma była lepsza, tj. np. organizacja 
imprez dla strażaków organizowana w miarę posiadanych środków. 

Radny Mieczysław Perużyński, przypomniał, że przed poprzednią sesją Rady 
zwracał uwagę, że błędne zapisy w projekcie uchwały dotyczące wewnętrznej formy 
wypłaty, które regulują przepisy Kodeksu Cywilnego i nie ma potrzeby ujmowania 
ich w projekcie uchwały lecz niestety nikt nie wziął pod uwagę Jego uwag na po-
ważnie. 

Sekretarz wyjaśnił, że tworząc poprzedni projekt uchwały chciano wprowadzić 
czytelność rozliczania ekwiwalentu. 

Zastępca burmistrza poinformował, że w ostatnim czasie niepokojącym jest 
fakt, że trudno jest skompletować pełny skład bojowy, ponieważ jest coraz mniej 
strażaków ochotników. Jest nadzieja, że wypłacony ekwiwalent przyczyni się do 
zwiększenia aktywności strażaków i dodał, że w akcjach ratowniczo-bojowych mogą 
brać udział jedynie pełnoletni strażacy.  
 
Radni nie wnieśli uwag do niniejszego projektu uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 13 
 do protokołu. 
 

Ad. 2.108) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia minimalnych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego dla niektórych nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach prowadzonych przez Gminę Golczewo. 
 

Sekretarz gminy poinformował, że niniejszej projekt uchwały dotyczy składni-
ków wynagrodzeń dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 
Gminę, które organ prowadzący zgodnie z ustawą - Karta Nauczyciela winien dosto-
sować średnie wynagrodzenie nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowe-
go do określonego poziomu. Na etapie tworzenia symulacji wzięto pod uwagę wyna-
grodzenie, które przypadałoby w ciągu całego roku. Poinformował, że uchwała bę-
dzie aktem prawa miejscowego i wejdzie w życie po upływie 14 dni od dnia ogłosze-
nia w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego. 

Rada Beata Pastryk zapytała, czy to oznacza, że nauczyciele otrzymają pod-
wyżki dopiero po publikacji ww. uchwały, czy nie można było wcześniej podjąć tej 
uchwały ? 

Sekretarz poinformował, że tak i wyjaśnił, iż rozporządzenie Ministra Edukacji 
w sprawie wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, 
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ogólnych warunków przyznawania do- datków do wynagrodzenia zasadniczego 
oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym od pracy weszło w życie z dniem 31 
marca br. W dniu 1 kwietnia br. niniejszy projekt uchwały został przekazany do Od-
działu ZNP w Kamieniu Pom., który Gmina otrzymała w dniu 27 kwietnia br. (czas 
uzgodnienia trwał krócej niż termin określony w ustawie).  

  
Radni nie wnieśli więcej uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 14 
 do protokołu. 
 
Ad. 2.11) Rozpatrzenie pisma Pani Elżbiety Ostrowskiej w sprawie uznania  
go za skargę. 
 Przewodniczący Komisji Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały i poinfor-
mował, że istnieje potrzeba określenia, czy Rada Miejska uzna pismo Pani Ostrow-
skiej za skargę. Wyjaśnił, że ww. pismo za pośrednictwem Zachodniopomorskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie wpłynęło na Jego ręce. 
Komisje szczegółowo zapoznały się z treścią wspomnianego pisma i jednomyślnie 
uznały go za skargę. Wobec powyższego jednomyślnie zdecydowały o jego przekaza-
niu dla Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Golczewie w celu dokonania szczegóło-
wej analizy sprawy. 
 Radny Lech Ferdynus, przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił uwagę, że 
celu dokonania szczegółowej analizy ww. sprawy konieczne jest przeprowadzenie 
rozmowy z obiema stronami skargi tj. z Panią Elżbietą Ostrowską jako osobą skar-
żącą i Panem Markiem Maślakiem kierownikiem Zakładu Usług Publicznych, które-
go skarga dotyczy. 
Zapytał, czy Komisja może przeprowadzić taką konfrontację ? 
Komisja Rewizyjna otrzymała zgodę Rady Miejskiej na przeprowadzenie konfrontacji. 
 Burmistrz poinformował, że Pani Ostrowska posiada zaległości znaczne zale-
głości względem ZUP i do tej pory w tej kwestii nikt nic nie robił, więc koniecznym 
było przesłanie upomnień.  
 

Radni nie wnieśli więcej uwag w sprawie przekazania pisma dla Komisji Rewi-
zyjnej. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały propozycje Przewodniczącego Rady, pismo stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Ad. 2.12.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z wykonanych czynno-
ści w okresie między sesjami. 
 
 Mieczysław Peruzyński, Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił następu-
jącą korespondencję, która wpłynęła do Rady Miejskiej w okresie między sesjami: 
1) Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Golczewie w sprawie zakresu potrzeb  

i propozycji niezbędnych dla prawidłowej działalności OSP na rzecz społeczeń-
stwa, 

2) Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii dotyczą-
cej wydania opinii dotyczącej sprawozdania burmistrza Golczewa z wykonania 
budżetu za 2008 r., 
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3) Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii 

do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Golczewie w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Golczewa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2008 r., 

4)  Celowego Związku Gmin R-XXI zaproszenie na sesję Zgromadzenia, 
5)  Starostwa Powiatowego w Kamieniu Pom. w sprawie współfinansowania Warszta-

tów Terapii Zajęciowej prowadzonej przez Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z 
Upośledzeniem Umysłowym koło w Kamieniu Pom., 

6) Starostwa Powiatowego w Kamieniu Pom. zaproszenie na sesję Rady Powiatu, 
7) zaproszenie na 16. Ogólnopolską Pielgrzymkę Samorządu Terytorialnego  

na Jasną Górę, 
8) protokół przeprowadzonej kontroli problemowej przeprowadzonej przez Zachod-

niopomorski Urząd Wojewódzki w Szczecinie, której przedmiotem były zagadnie-
nia dotyczące sposobu przyjmowania i załatwiania skarg i wniosków. 

 
Zastępca burmistrza nawiązał do pisma Zarządu OSP i poinformował, że bu-

dżet na straże pożarne jest niewielki i w tej dziedzinie powinna wzrosnąć skala 
wsparcia finansowego ze strony Państwa. Gmina Golczewo czyni starania, by za-
pewnić odpowiednie wymagania dla wszystkich jednostek a w szczególności dla OSP 
Golczewo i OSP Wysoka Kam., który znajduje się w Krajowym Systemie Ratowniczo-
Gaśniczym. Poinformował ponadto, że zostały udostępnione wolne pomieszczenia  
w budynku Domu Strażaka, lecz strażacy mimo wcześniejszego zobowiązania się nie 
kwapią się do ich zagospodarowania dodał, że pomiędzy strażakami trwa konflikt 
personalny. 

Przewodniczący Rady uważa, że powinniśmy skoncentrować się nad zapew-
nieniem właściwego wyposażenia w odpowiedni sprzęt i odpowiednie warunki funk-
cjonowania dla dwóch jednostek OSP, tj. w Golczewie i Wysokiej Kam. Prosił rad-
nych o zajęcie stanowiska w ww. sprawie, ponieważ należy udzielić odpowiedzi  
na pismo wystosowane przez strażaków. 

Burmistrz poinformował, że również otrzymał ww. pismo, na które udzielił od-
powiedzi. Przeprowadził również rozmowę ze strażakami, którzy twierdzą, że wszyst-
ko jest „OK”. 

Powiedział, że w najbliższym czasie zostanie wykonany przegląd sprzętu OSP 
oraz hydrantów. 
 
Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania 
Radna Beata Pastryk zwróciła się z następującymi wnioskami z zapytaniami: 

1) czy teren, na którym powstanie boisko sportowe w Wysokiej Kam. zostanie za-
bezpieczony przed spływem wód opadowych, 

2) czy istnieje możliwość wykupu lub wydzierżawienia działek, które uprawiają 
mieszkańcy Wysokiej Kam. 

3) ponowne wytyczenie granic ogródków działkowych przy budynku Szkoły Pod-
stawowej w Wysokiej Kam., ponieważ słupki graniczne zostały usunięte  
w związku z budową boiska, 

4) usunięcie trzepaka, który został zniszczony przy budowie boiska, 
5) zakup przewodu łączącego internet, zerwanego podczas wycinki drzew 

 
Odpowiedzi na ww. wnioski udzielił zastępca burmistrza i poinformował, że: 
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Ad. 1) płyta boiska została celowo pod- wyższona i nie powinno być problemu z 

odprowadzeniem wód opadowych, 
Ad. 2) wielokrotnie rozmawiał z mieszkańcami Wysokiej Kam., którzy mieli złożyć 

wnioski o wykup lub dzierżawę ww. działek, lecz do dnia dzisiejszego nie 
wpłynął żaden wniosek, 

Ad. 3) granice zostaną wyznaczone po uporządkowaniu terenu, 
Ad. 4) i Ad. 5) za wykonywane prace na terenie szkoły i wynikłe z tego tytułu pewne 

uszkodzenia odpowiedzialny jest dyrektor szkoły i to On winien je zgłosić lub 
szukać innego rozwiązania aby rozwiązać problem. 

  
Radna Beata Pastryk, zwróciła się do zastępcy burmistrza powiedziała, że 

mieszkańcy Wysokiej Kam. mówią, że „Pan przyjeżdża, dużo obiecuje i nic nie robi, 
są to tylko słowa obietnic”. 

Andrzej Danieluk, burmistrz powiedział, że radny winien szczegółowo sprecy-
zować wniosek, nie powinny być to wnioski jedynie ze słyszenia. Poinformował, że 
„sprawę Wspólnoty Mieszkaniowej w Wysokiej Kam. budynku przy Szkole Podsta-
wowej chcieliśmy uporządkować, lecz nie można się dogadać”. 

Radna Beata Pastryk powiedziała, że „co innego się mówi, co innego się robi”. 
Burmistrz kontynuując wypowiedź powiedział, że na czas budowy teren bo-

iska został powierzony inwestorowi, do którego można również zgłaszać wszelkie 
uszkodzenia przy prowadzonych pracach budowlanych. 

Zastępca burmistrza powiedział, że dyrektor szkoły winien wyjść z budynku  
i orientować się w prowadzonych pracach na terenie szkoły a nie zgłaszać skargi do 
Burmistrza poprzez radnego. 

Radna Barbara Madej zapytała, czy zostanie naprawiona droga Niemica-
Baczysław, którą przewożono ziemię. 

Burmistrz powiedział, że droga zostanie naprawiona. 
 
Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, czy są nowe informacje w sprawie przejęcia 

jezior przez Gminę ? 
Burmistrz poinformował, ze Pan Kreft zmienił sposób działania i Gmina może 

przystąpić do przetargu. Wcześniej jednak będą określone warunki przystąpienia  
do konkursu. W listopadzie br. wygasa umowa dzierżawy zawarta  
z Panem Dzierukiem. 
 Radny Tomasz Wawrzyński zwrócił się z wnioskiem o ponowne zamontowanie 

hydrantów, które zostały wymontowane do naprawy przy jego posesji oraz o usunię-
cie wysypiska śmieci znajdującego się na drodze Kłęby-Ronica. 
 Burmistrz poinformował, że do końca bieżącego roku Starosta ma dokonać 

weryfikacji wszystkich dzikich wysypisk śmieci i będzie wzywał do ich usunięcia  
w przeciwnym razie wykona to na własny koszt obciążając za to właściciela nieru-
chomości, zaś sprawę dotyczącą hydrantów przekaże dla Kierownika Zakładu Usług 
Publicznych. 
 
 Zastępca burmistrza poinformował, że ogólny koszt budowy chodnika  
w Wysokiej Kam. wyniósł 35.839 zł. 
 Przewodniczący Rady powiedział, że jest to jednak bardzo wysoki koszt inwe-
stycji. 
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 Zastępca burmistrza nawiązał do wyrzucania śmieci w miejscach do tego nie 
przeznaczonych oraz dewastacji środowiska i powiedział, że mieszkańcy gminy winni 
być wyczuleni na takie przypadki i powinni powiadamiać Policję, informując o naru-
szaniu porządku w Gminie. 
 
Ad. 4 Zakończenie obrad 
  
 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący obrad dokonał  
zamknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej  
w Golczewie. 
 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:            Przewodniczył: 

Inspektor       Przewodniczący Komisji  
Finansów, Rozwoju Gospodarczego 
          i Ochrony Środowiska 

 
Danuta Krupa          Grzegorz Dyksy 

 

 

 


